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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Sanne 

 

1. 5 min Godkendelse dagsorden  

 

Dagsorden og referat blev godkendt. 

2. 

 

15 min 

 

Skolen - information 

• Information 

• Årsmøde 2024 

Orientering 

Tomas / Jacob 

 

Terminsprøver vel afviklet. Vi har været 

opmærksomme på AI.  

Lærerstuderende på skolen 

9. årg er i erhvervspraktik, bør vi evaluere 

denne?  

Kameraer opsættes på gangene – dette for 

at skabe mere tryghed. 

Der kommer skemaændringer pga 

omlægning af arbejdsopgaver.  

Ledelsen har været til skoleledernes 

årsmøde – her var hovedtemaet var AI. Vi 

skal finde en hensigtsmæssig vej på skolen. 

Det kalder på nye kompetencer. 

 

 

 

3. 15 min Elevrådet 

• Information / emner 

Orientering 

Vitus/Alban 

Der har været landskonference,. 

Vitus er blevet lokalformand for Danske 

skoleelever i Sønderjylland. 

På fælleselevrådet for Haderslev Kommune 

blev Vitus også valgt til formand, Gaia fra 

Gram blev næstformand. 

På de forskellige møder blev det tydeligt for 

eleverne at vores skole fungerer rigtig godt 

 

Dagsorden 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: tirsdag – D. 19. november 2024 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff /MW 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell /SH  

Elevrepræsentant 

Alban Hyseni (næstformand) 

Forældrerepræsentant  

Renè Viekær Petersen /RVP 

Forældrerepræsentant                    X 

Anders Jacobsen / AJ 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard /JS 

Forældrerepræsentant  

Sanne Nielsen/ SN 

Forældrerepræsentant 

Vakant 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant                X 

Mogens Østergaard / MØ 

Elevrepræsentant 

Marcus Vitus Terp Seidler (formand) 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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socialt. Her er et godt fællesskab på tværs 

af årgange og klasser. 

Det er godt vi har SUUS og Erasmus rejser. 

 

4.  5 min Skolebestyrelse 

• Tilbagemelding fra 

formandsmødet med politikerne 

Sanne / Rene 

Sanne og Rene har været til møde med det 

politiske udvalg som er ansvarlig for 

skolerne. 

Formanden fortalte blandt andet hvordan 

midlerne er blevet fordelt. 

Kløvermarkskolen blev tildelt 300.000 til 

forbedringer af undervisningsrammerne. 

Sanne gav på mødet udtryk for at lærere og 

ledere skal bruge uforholdsmæssigt meget 

tid på it-udfordringer.  

Bestyrelsen efterlyser et referat fra 

formandsmødet. 

 

5.  10 min Tema / årshjul  

• Rusmidler og indsatser 

 

Status på SSP strategi / Haderslev 

kommunes indsats 

 

Vi har fortløbende en stor opmærksomhed 

på det der sker lokalt. Materialerne 

udarbejdet af SSP fremlægges på 

skoleledermødet i december.  

Vi sætter punktet på igen. 

 

6.  10 min Årshjul 

• Evaluering af udgangsforbud fra 

skolen 

Drøftelse / beslutning / Jacob 

Lærerne bakker op om udgangsforbudet. 

Der er færre konflikter. Det kan være en 

udfordring med kø i skolebiksen. Der skal 

være nogle aktiviteter til de unge i 

pauserne. Nogle gange er der 100 elever i 

hallen i pauserne. Det fungerer rigtig fint.  

Skolen oplever færre klager fra naboer. 

Eleverne kan lide at de er sammen i skolen. 

Vi bør gøre vores skole mere pausevenlig. 

Vi foreslår at der kunne laves grupperum i 

det overdækkede område ud mod 

skolegården. 

Bestyrelsen beslutter at permanentgøre 

udgangsforbudet. 

 15 min Pause / spisning  

7.  30 min Sundhedspolitik på Kløvermarkskolen 

• oplæg til sundhedspolitik  

Fælles drøftelse og beslutning om evt videre 

arbejde hermed. 

Sanne / Jacob 

Arbejdet skal munde ud i en færdig politik, 

og en onepager. En paraply, der kan 

omfatte øvrige politikker. 

Vi har taget udgangspunkt i teorien om det 

dobbelte kram 

Skal vi sætte nogle mål for trivsel, fravær 

mm? Hvordan kan vi se om vores indsats 
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virker? Vi vil gerne være skarpe i vores 

forventninger. 

Kan vi bruge hjemmesiden? Og måske gøre 

den interaktiv. Instagram kunne være en 

mulighed. 

 

Vi bør udarbejde en informationsstrategi, Vi 

skal afsætte ressourcer til at drifte 

strategien. Vi sætter det på som et punkt. 

 

8. 5 min  Principper for skolens AKT/trivselsarbejde 

• Materialet er blevet gennemgået 

med personalet.  

 

Til beslutning 

Jacob 

Vi har på opfordring gennemarbejdet 

udkastet med vores akt-personale. Der er 

fuld opbakning. De sidste to dots vedr. 

underretningspligt har været forbi 

kommunens jurist, så det er i 

overensstemmelse med gældende 

lovgivning (barnets lov §133) 

Principper er udarbejdet ud fra skolens 

værdier og ressourceprægede børnesyn. 

Princippet blev vedtaget. 

  Elevrådsmedlemmer får fri 

 

 

9.  Årshjulemne: 

• C-gangen trivsel og indsatser 

 

Drøftelse / Afdelingsleder Jan Poulsen 

deltager 

Status:  

Vi har 7 klasser i vores specialklasserække 

med i alt 58 elever, 44 drenge og 14 piger. 

 

SB blev orienteret om status og drøftede 

struktur og organisering af opgaverne på C-

gangen. 

Sammensætningen af elevgruppen opleves 

mere kompleks, hvilket stiller store krav til 

personalet og samarbejdet omkring 

opgaven.  

 

10.  20 min Budget 2024 

Budget 2025 

 

Tomas 

Gennemgang, status og godkendelse 

Tomas gennemgik status på skolens 

økonomi ud fra Økonomiafdelingens kube. 

Skolens økonomi ser fornuftig ud. Vi ser ud 

til at kunne overføre ca. 1 mio. Heraf er 

400.000 dog midler til chomebooks, der er 

nødvendige at købe, samt godt 250.000 i 

uforbrugte Erasmusmidler. 

Status på økonomi blev taget til 

efterretning. Budgettet for 2025 kan ikke 

godkendes da økonomien ikke foreligger. 

11. 5 min Evt 

 

Et punkt til et kommende møde. 

Omklædning og bad. Flere elever bader ikke 

efter idræt. Er det blufærdighed? 
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  Under stregen  

  5 min    

 


